

来参加我们这个由美国教师联合会、



马萨诸塞州 AFT 和波士
顿教师联盟主办的家庭节



7月13日，星期三，下午3-6点

地址：Boston Teachers Union (BTU) Headquarters
180 Mt. Vernon St. (near Carson Beach) ★ Dorchester, MA 02125

我们的活动包括：

超过 10,000 种不同书籍的免费书籍赠品供您选择，用于丰富您的家庭图书馆、教室或学习项目

与当地作家、儿童作家和说唱歌手达里尔·麦克丹尼尔斯 (Run-DMC) 的朗读会和签名会

汪汪巡逻队的橡胶玩具

与名厨学习健康烹饪观摩示范并品尝他们烹调的最好的美食

现场提供音乐、娱乐、爆米花、冰淇淋、游戏等等

期待7月13号在活动现场看到你!



JOIN US FOR A

FAMILY

FESTIVAL

hosted by the American Federation of Teachers, AFT Massachusetts and the Boston Teachers Union

Wednesday, July 13 ★ 3-6 p.m.

Boston Teachers Union Headquarters

180 Mt. Vernon St. (near Carson Beach) ★ Dorchester, MA 02125

OUR FESTIVAL WILL FEATURE:

- ★ A **FREE BOOK GIVEAWAY** of more than 10,000 diverse books for you to choose from for your home library, classroom or program
- ★ Read-alouds and book signings with local authors and children's author and rapper **DARRYL McDANIELS** of **RUN-DMC** fame

- ★ **RUBBLE** from **PAW PATROL**
- ★ Healthy cooking demonstrations with **CELEBRITY CHEFS** and food tastings of their finest creations
- ★ **MUSIC, ENTERTAINMENT, POPCORN, ICE CREAM, GAMES** and **MUCH MORE**

SEE YOU ON JULY 13 FOR SOME FAMILY FUN AT BTU'S HEADQUARTERS!



A Union of Professionals

